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2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
Tomko: 
Ulica  Šrobárova, asi viete všetci o ktorú ulicu hovorím, je to ulica okolo železnice, že kedy sa 
plánuje tam  konečne so železnicami dohodnúť o novom koberci, lebo to trvá už asi 6 rokov, 
čo je tam vyfrézovaný ten asfalt a už teraz je tam tankodrom.  
 
PhDr. Čižmár: 
Áno, o tejto situácii vieme, ešte nám to potvrdí aj pán poslanec. Za predchádzajúce obdobie sa 
vyfrézovala časť tejto ulice, ale vzhľadom na to, že je súčasťou zapracovania a riešenia 
v rámci TIOPu, kde prebieha už riadne rokovanie a územné konanie, tak bude  súčasťou 
celkovej úpravy vrátane parkovacích miest, ktoré majú byť súčasťou tohto priestoru, ktoré 
patrí Železniciam SR. Plánované ukončenie prác zatiaľ, podľa toho ako to deklarovali 
partneri, je rok 2018.  
 
Tomko: 
2018. 
 
PhDr. Čižmár: 
2018, jediná ale zasa, aby sme sa nevyhli riešeniu problému, ak bude takáto vôľa aj zo strany 
poslancov a budú na to vyčlenené prostriedky, tie najhoršie časti tejto ulice by bolo potrebné 
riešiť aspoň provizórnou opravou, ale bude to skôr na rokovaní so železnicami.  
 
Tomko: 
Ďakujem. Rok 2018 to je trošku, čakať toľko na opravu jednej ulice, no nevadí.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 8.2.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


